



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM

25/01/2021

Messrs. All Hotel Establishments and Tourism
Restaurants' General Managers

السادة/ مدراء المنشآت الفندقية والمطاعم السياحية

المحترمين

Circular No. 5/2021

تعميم رقم 5/2021

Subject: Health and Safety for F&B Establishments.

الموضوع: الصحة والسلامة المنشآت التي تقدم الطعام والشراب

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to Law No. (8) of 2018 for the establishment of the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi), and Law No. (13) of 2006 and its resolutions for the monitoring of tourism and hospitality establishments in the Emirate of Abu Dhabi covering the tasks and responsibilities to develop the tourism sector in the Emirate of Abu Dhabi and Law No. (14) of 2019 for the establishment of the Abu Dhabi Public Health Center (ADPHC).

بموجب القانون رقم (8) لسنة 2018 بإنشاء دائرة الثقافة والسياحة - أبو ظبي، والقانون رقم (13) لسنة 2006 بشأن الرقابة على المنشآت السياحية في إمارة أبو ظبي والقانون رقم (14) لسنة 2019 بإنشاء مركز أبو ظبي للصحة العامة (ADPHC).

As the Sector regulatory authority for tourism and culture establishments, the Department of Culture and Tourism – Abu Dhabi will begin Occupational Health & Safety Risk Classifications for Tourism Food & Beverage establishments following OSAHD Mechanism 3.0. The result of the OSH risk classification will determine the health and safety requirements that must be adhered to.

ومن منطلق اختصاص دائرة الثقافة والسياحة بتنظيم قطاعي السياحة والثقافة، ستقوم الدائرة بتصنيف مخاطر الصحة والسلامة المهنية للمطاعم السياحية وفقاً لآلية OSAHD 3.0. وستحدد نتيجة التصنيف متطلبات الصحة والسلامة التي يجب على المطاعم السياحية الالتزام بها.

Tourism Food & Beverage Outlets are required to fill in the below linked survey by 31st January 2021: [Tourism Food and Beverage Outlets Details Survey](#)

لذا، يرجى التكرم بالإيعاز لمن يلزم، بملء الاستبيان المرتبط أدناه بحلول 31 يناير 2021: [استبيان تفاصيل المطاعم السياحية](#)

Further details will be shared after the initial stage is finalized Please do not hesitate to contact DCT Abu Dhabi's OSH unit at EHS@dctabudhabi.ae for any further inquiries.

سيتم مشاركة المزيد من التفاصيل بعد الانتهاء من المرحلة الأولية ولمزيد من المعلومات أو لأية استفسارات يرجى التواصل مع وحدة الصحة والسلامة المهنية في دائرة الثقافة والسياحة - أبو ظبي عبر البريد الإلكتروني: EHS@dctabudhabi.ae

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبو ظبي



التصديق



دائرة الثقافة والسياحة
DEPARTMENT OF CULTURE
AND TOURISM